
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 11. oktober 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål E
Vil ministeren på baggrund af ”Resultat af afdækning og undersøgelse vedrørende B 219” 
af 1. oktober 2021 redegøre nærmere for de heri nævnte udfordringer, herunder med 
hensyn til økonomi og samarbejde? Og mener ministeren, at det er rimeligt at afvise én 
digital løsning til foreningers arrangementsansøgninger på baggrund af en afrapportering 
på ca. 4 sider?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Kjer Hansen (V) og Søren Søndergaard (EL).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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